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373. SPOTKANIE INTERGRUPY KATOWICE z dnia 02.11.2024 r. 
 

Spotkanie rozpoczęto odczytaniem ''Preambuły AA'' oraz odmówiono „Modlitwę o Pogodę Ducha”. 

Spotkanie poprowadziła Małgorzata - Rzecznik IK 

W spotkaniu wzięło udział 23. mandatariuszy lub reprezentantów grup oraz służebni IK, Grzegorz - delegat 

do KSK i Wiesław - powiernik kl. B. 

PLAN SPOTKANIA 

1./ Relacje mandatariuszy 

2./ Raporty służebnych IK 

3./ Sprawy bieżące 

4./ Odczytanie wersji roboczej raportu 

 

Ad.1) RELACJE MANDATARIUSZY 

1. Grupa AA „Florian” – mandatariusz Janek; 

2. Grupa AA „Świt” – mandatariusz Jacek; 

3. Grupa AA „Klucz” – mandatariusz Wiesław; 

4. Grupa AA „Ogniwo” – mandatariusz Eugeniusz; 

5. Grupa AA „Promyk” – mandatariuszka Teresa; 

6. Grupa AA „Nocna” – nowo wybrany mandatariusz Wojtek; 

7. Grupa AA „Quo Vadis” – mandatariusz Rafał; 

8. Grupa AA „Promień” – mandatariusz Mariusz; 

9. Grupa AA „Rynek” – mandatariuszka Grażyna;   

10. Grupa AA „Na Luzie” – mandatariusz Adam;  

11. Grupa AA „Młodzi” – mandatariusz Łukasz; 

12. Grupa AA „Ibis” ZK – mandatariusz Józef; 

13. Grupa AA „Świecka Droga” – mandatariusz Michał; 

14. Grupa AA „Piotrowice” – mandatariusz Marek; 

15. Grupa AA „Dobry Wieczór” – nowo wybrany mandatariusz Krzysztof; 

16. Grupa AA „Wspólnota” – mandatariusz Franek; 

17. Grupa AA „Załęże” – mandatariuszka Ania;  

18. Grupa AA „Silesia” – mandatariusz Witek; 

19. Grupa AA „Jawor” – mandatariusz Andrzej; 

20. Grupa AA „Dwójka” – reprezentant z prawem do głosowania Grzegorz; 

21. Grupa „1,2,3” – mandatariuszka Mirka; 

22. Grupa AA „Otwarta” – mandatariusz Mariusz; 

23. Grupa AA „Nadzieja” – nowo wybrana mandatariuszka Agnieszka; 
 

Grupa AA „Wolni” (rosyjskojęzyczna) – prosi o wsparcie uczestnictwem w mitingach, które odbywają się 

w niedziele o godz. 17:00 w Katowicach ul. Mikołowska 32.  
 

Zaproszenia: 

Grupa AA „Quo Vadis”– zaprasza w dniu 30.11.2024 r. o godz. 15:00 na uroczysty miting otwarty z okazji 

16. Rocznicy powstania grupy. Piekary Śląskie, ul. Księdza Jana Ficka 7, Bazylika NMP, Salka nr 5. 
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Ad.2) RAPORTY SŁUŻEBNYCH IK 

Sekretarz – Rafał; 

 Uczestniczyłem 23.10.2024 r. w Radzie Intergrupy Katowice. 

Skarbnik – Artur; 

 Uczestniczyłem 23.10.2024 r. w Radzie Intergrupy Katowice. 

 Raport finansowy IK został przekazany mandatariuszom grup i służebnym IK. 

 Przedstawiłem rozliczenie Warsztatów Służb Intergrupy Katowice. 

 Przedstawiłem raport finansowy Regionu Katowice za wrzesień 2024r. celem zapoznania 

mandatariuszy ze strukturą wpłat i wydatków.  

Kolporter – Jarek; 

 Sprzedaż literatury na normalnym poziomie, była realizowana tymczasowa sprzedaż w PIK-u 

 Zespół ds. Literatury i Kolportażu: Spotkanie w dniu 31.10 g.18.30 nie odbyło się. Nie byłem w stanie 

dotrzeć.  

 Zachęcam do zakupu nowych ulotek "Bezpieczeństwo w AA", "Do pracodawcy", "Porady praktyczne 

w służbie kolportera", jubileuszowy album 50 lat AA w Polsce, specjalne wydanie Anonimowi 

Alkoholicy. 

 Literatura z PIK-u, została chwilowo wrócona na Mikołowską, celem inwentaryzacji. 

Łącznik internetowy – Beata, nieobecna, raport elektroniczny 

 Mail intergrupowy obsługiwany na bieżąco. 

 Pełniłam dyżur w PIK-u.  

Łącznik z Zakładami Karnymi – Grzegorz; 

 Mitingi w ZK Zaborze i Wojkowice odbyły się wszystkie. Frekwencja osadzonych jest bardzo dobra 

i omawiane są tematy na podstawie literatury AA. Odbyło się jedno spotkania na oddziale 

terapeutycznym w Wojkowicach. 

 Mitingi w AŚ w Bytomiu mają słabą frekwencję. W dniu 23.10.2024 r. w AŚ Bytom odbyło się 

spotkanie z kierownikiem ochrony i psychologami. Oprócz mnie był obecny mandatariusz Adam 

i Mirek. Omówiono bieżące sprawy związane z naszą obecnością w areszcie. 

 W dniu 25.10.2024 r. byłem na spotkaniu ze służbami w ZK  Wojkowice. Obecnych  było około 

40. funkcjonariuszy służby więziennej. Oprócz mnie był jeszcze Przemek, Oskar i Wiesiek. Spotkanie 

bardzo owocne i dobrze odebrane przez funkcjonariuszy. 

 Przekazałem też 5 zaproszeń na regionalne  warsztaty niesienia posłania do ZK I AŚ, któreorganizuje 

Region Katowice 23. listopada w Częstochowie.  

Dziękuję wszystkim niosącym posłanie do ZK i AŚ. 

Łącznik z Ośrodkami Terapii Uzależnień – Artur; 

OTU Skoczów: 

 Spotkania w ośrodku odbywają się zgodnie z harmonogramem i deklaracją uczestnictwa 

wywieszonym na tablicy ogłoszeń w salce w Katowicach, ul. Mikołowska 32.  
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W dniu 20.10.2024 r. z posłaniem do ośrodka udała się Grupa „Na luzie " z Katowic. Kolejne spotkanie 

zaplanowane jest na dzień 17.11.2024 r., godz. 18:15, z posłaniem uda się grupa „Nowa era" 

z Jaworzna. 

OTU Świętochłowice: 

 Spotkania w ośrodku odbywają się zgodnie z harmonogramem wywieszonym na tablicy w salce 

mityngowej przy ul. Mikołowskiej 32. W dniu 04.10.2024 r. z posłaniem do ośrodka udały się osoby 

z grupy „Promień" Ruda Śląska . Kolejny termin spotkania ustalony jest na dzień 15.11.2024 r., godz. 

10:00. 

OTU Szopienice: 

 Z pacjentami ośrodka przy ul. Korczaka 2 współpracuje grupa Dwójka. Natomiast w Poradni Leczenia 

Uzależnień przy ul. Korczaka siedzibę ma Grupa „Szczerość’, której uczestnicy spotykali się w pierwszy 

poniedziałek miesiąca o godz.17:30. Z uwagi na brak frekwencji grupa zawiesiła działalność. W tym 

miejscu chciałbym podziękować Grupie „Nadzieja" za zainteresowanie i zaangażowanie, wsparcie 

mające na celu wznowienie spotkań mityngowych Grupy „Szczerość". 

W dniach 9 i 11 października 2024 r. w Poradni Leczenia Uzależnień od Alkoholu w Jaworznie odbyły się 

spotkania z pacjentami poradni, oraz terapeutami. Swoim doświadczeniem i wiedzą na temat AA podzielili 

się uczestnicy jaworznickich grup mityngowych AA. W planach na przyszłość jest zamysł, aby tego typu 

spotkania z pacjentami i terapeutami (mające na celu przybliżenie wiedzy nt. AA ) odbywały się cyklicznie. 

Zachęcam do niesienia posłania w rejonach działania grup mityngowych Wspólnoty AA poprzez inicjowanie 

spotkań w szpitalach, ośrodkach, poradniach terapeutycznych. 

Za dotychczasową obecność, zaangażowanie i dostarczoną literaturę dziękuję w imieniu Pacjentów, oraz 

własnym.  

Zapraszam do niesienia posłania, które pomaga w trzeźwieniu. 

Koordynator ds. informacji publicznej – Marek; 

 W dniach 4. 6. października wziąłem udział w warsztatach informacji publicznej w Gdańsku. 

 W dniu 18. października uczestniczyłem w spotkaniu z bezdomnymi, które odbywa się cyklicznie 

w każdy 3. piątek miesiąca przy parafii św. Piotra i Pawła Mikołowska 32. 

 W dniu 23. października wziąłem udział w radzie IK. 

 W dniu 30. października odbyło się spotkanie zespołu IP.  

 Nawiązaliśmy kontakt z WORD Katowice w celu zorganizowania spotkań informacyjnych wramach 

szkoleń reedukacyjnych dla osób które utraciły prawa jazdy. 

 W dniu 29. października ZIP nawiązał kontakt z psychologiem w ASP w Katowicach. Pani psycholog 

wyraziła potrzebę umieszczenie informacji o AA w 4 placówkach zdrowia psychicznego a także na 

terenie uczelni. 

 W dniu 17. listopada członkowie AA wezmą udział w Światowym Dniu Ubogich. 

 W dniu 21. listopada w Sądzie Rejonowy Katowice Zachód, ul Warszawska 45 odbędzie się spotkanie 

informacyjne dla kuratorów sądowych. 

 Nawiązaliśmy kontakt z dyrektorem Szkoły Podstawowej nr 66 w Katowicach, która widzi potrzebę 

zorganizowania spotkania informacyjnego dla nauczycieli tamtejszej placówki. 

Chcę w imieniu Zespołu Informacji Publicznej i własnym podziękować wszystkim służebnym grup AA 

i Intergrupy za zrozumienie potrzeb IP. 
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,,AA w działaniu wymaga wiele czasu i odrobinę pieniędzy " 

Spotkanie Zespołu Informacji Publicznej odbędzie się 27. listopada ogodzinie 17:00 w PIK-uKatowice 

wszystkich którzy chcą zobaczyć jak działamy zapraszam. 

Mandatariusz – Arek; 

W miesiącu październiku uczestniczyłem: 

 19.10.24 w Warsztatach Służb 

 23.10.24 w Radzie IK-  

 pełniłem dyżury w PIK-u. 

Rzecznik – Małgorzata 

 W dniu 19.października odbyły się intergrupowe Warsztaty Służb.  

 Sporządziłam i przesłałam do Regionu roczne sprawozdanie z działalności IK. 

 Przekazałam rzecznikowi Regionu wniosek IK dotyczący ewentualnego dalszego udziału IK 

w ewentualnym organizowaniu pracy PIKu po Zgromadzeniu Służb Regionu. 

 Uczestniczyłam w spotkaniu intergrupowego Zespołu Informacji Publicznej. 

 Biorę aktywny udział w realizacji zadań PIK-u. 

 Zorganizowałam i przeprowadziłam Rady IK. 

Sprawozdanie z działania PIK-u za m-c październik – Janek;  

 Wydrukowaliśmy wizytówki zaopatrzone w kod QR, który odsyła na stronę AA – 5 000 szt. 

 Wydrukowaliśmy, w ilości 1 000 szt., spisy mityngowe Regionu Katowice. Ze spisów zostały usunięte, 

zgodnie z decyzją regionalnego Zespołu ds. ZK,  informacje o mityngach odbywających się w zakładach 

karnych i aresztach śledczych. Dodany został kod QR, który odsyła do internetowego spisu mityngów. 

 Od 21.października trwa malowanie i odświeżanie pomieszczeń PIKu. Pozostały do wykonania jeszcze 

nieliczne prace remontowe. W zasadzie nie ma utrudnień w korzystaniu z pomieszczeń. 

 14.października zostaliśmy podłączeni do ogólnopolskiej infolinii AA. 

 28.października kolporter – Jarek, zabrał literaturę intergrupową celem inwentaryzacji.  

 W PIKu pozostaje w sprzedaży literatura z zasobów regionalnych która w miarę potrzeb i możliwości 

jest uzupełniana. 

 We wszystkie dni, od poniedziałku do piątku, od 17 do 20, trwają dyżury. Udzielamy informacji 

telefonicznej i bezpośredniej.  

 Uzupełniamy zasoby „kawiarenkowe” i środki czystości. 

Zachęcamy do korzystania z pomieszczeń PIKu. 

Ad.3) SPRAWY BIEŻĄCE 

 Wybór  kolportera IK; 

Jarek skończył swoją służbę 30.października. Uczestnicy spotkania, oklaskami, podziękowali Jarkowi za 

pełnienie służby. 

Została przedstawiona kandydatura Krzysztofa z Grupy AA „Kochłowice”. Kandydat ma rekomendacje 

grupy macierzystej. Kandydat Krzysztof w kilku zdaniach zaprezentował i uzasadnił swoja chęć i gotowość 

zastania kolporterem IK. Z sali zadano pytania na które kandydat odpowiedział.  

Nie zgłoszono innych kandydatur 
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Wybrano trzyosobową komisje do przeprowadzenia głosowania: Mariola – Grupa AA „Nadzieja”,  Rafał – 

sekretarz IK i Robert. 

Przeliczono kworum - 30 głosów.  

Przeprowadzono głosowanie niejawne. Komisja przeliczyła głosy i ogłosiła wynik.  

Krzysztof z Grupy AA „Kochłowice” został wybrany na kolportera IK.  

 

 Wakaty w służbach rzecznika i łącznik z Ośrodkami Terapii Uzależnień. 

Obecni służebni będą je pełnić do 31.grudnia. Wybory nowych służebnych odbędą się na następnym 

spotkaniu IK dnia 7.grudnia. Kandydatem do służby rzecznika i „cieniem” jest Artur, obecny łącznik z OTU.  

Kandydatem do służby łącznika z OTU  i „cieniem” jest Jacek z Grupy AA „Promień”. 

Proszę o rozważenie kandydowania. Potrzebna jest rekomendacja grupy macierzystej.  

Przypomnienie zakresu służby. 

 

RZECZNIK: 

 prowadzi spotkania IK, 

 koordynuje działania służb IK, 

 dba o terminowość i porządek spotkań IK oraz 
punktualność jej członków i skraca wypowiedzi 
odbiegające od tematu, 

 dba o to, aby spotkania IK nie przekształcały się w 
mityng AA, 

 czuwa nad tym, aby spotkania IK przebiegały w 
duchu Dwunastu Kroków, Dwunastu Tradycji i 
Dwunastu Koncepcji AA, 

 dba o to, aby wszystkie służby IK były regularnie 
obsadzone: zna terminy zakończenia kadencji 
wszystkich służebnych, wspiera ich w 
poszukiwaniu „cieni” i w sponsorowaniu w 
służbie, pilnuje terminowości przeprowadzania 
wyborów i nie dopuszcza do przedłużania 
pełnienia służby, 

 dba o aktualizację Karty IK. 

ŁĄCZNIK Z OŚRODKAMI TERAPII UZALEŻNIEŃ: 

 jeśli to możliwe, uczestniczy w mitingach w OTU, 

 koordynuje działania zespołu i grup AA w zakresie 
niesienia posłania do OTU, 

 dba o dostępność literatury AA w OTU, 

 utrzymuje dobre relacje z kierownictwem OTU 
oraz – w miarę potrzeb – organizuje dla nich 
spotkania informacyjne o AA, 

 aktualizuje listę OTU na terenie działania IK. 
 
 
 
 

 
 
 
 

 Rozważenie propozycji Zespołu Informacji Publicznej o przeznaczenie proponowanej kwoty na zakup 

literatury AA potrzebnej do niesienia w listopadzie 2024r. 

Koordynator IP – Marek uzasadnił celowość zakupu literatury do niesienia posłania w ustalonej kwocie. 

Uzasadnienie potrzeby głosowania–przedstawiła rzeczniczka Małgorzata, (Fragment z Karty IK, str.7) 

Przeprowadzono dyskusje w temacie. Z sali zadano pytania na które odpowiedział koordynator Marek. 

Ustalono kworum - 30 głosy.  

Przeprowadzono głosowanie jawne.  Uzyskano wymaganą ilość głosów 2/3 (3 głosy wstrzymujące się, 27 

za).  

 

Intergrupa Katowice wyraża zgodę na pokrycie kosztów związanych z zakupem literatury do niesienia 

posłania dla Zespołu Informacji Publicznej zgodnie z dołączonym harmonogramem.  
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 Delegat – Grzegorz; 

Delegat Grzegorz przedstawił pytania dotyczące planowania publikacji AA. Prosi o przeprowadzenie dyskusji 

w grupach AA i przekazanie opinii/wniosków/sugestii do Regionu lub bezpośrednio do niego 

(tel. 505 095 458). 

1./ Czy widzimy faktyczną potrzebę opracowania nowej ulotki skierowanej do osób w kryzysie 

bezdomności? Czy istniejące ulotki są niewystarczające? 

2./ Historie agnostyków żyjących Programem AA – Czy Wspólnota widzi potrzebę przygotowania takiej 

publikacji, żeby agnostycy mogli lepiej odnaleźć się we Wspólnocie AA bez konieczności 

wprowadzania zmian w Programie AA? 

3./ Gos kobiet w AA (historie Polek) – mamy bardzo mało tekstów nadesłanych do tej pory, zatem 

pojawia się pytanie – Co dalej z ta książką? Jakie są sugestie Wspólnoty co do dalszych działań? 

4./ Rozwinięcie ulotki „Bezpieczeństwo w Internecie”, która aktualnie skupia się głównie na mediach 

społecznościowych. Proszę o kontakt zarówno osoby, które czują się zagubione w tym temacie 

z informacją, jakie widzą najbardziej palące problemy, potrzeby, jak również osoby będące 

specjalistami w tej dziedzinie, które pomogłyby w przygotowaniu treści do takiej broszury. 

5./ Jak skutecznie nieść posłanie poprzez literaturę AA oraz jak uzupełnić słabą znajomość literatury 

(przede wszystkim ulotek) wśród członków Wspólnoty? 

Szersza dyskusja w temacie odbędzie się na grudniowym spotkaniu IK. 

 Sprawozdanie Powiernika kl. B  Regionu Katowice – Wiesława; 

W ostatnim miesiącu rada Powierników spotkała się dwa razy, uczestniczyłem tez w dwóch spotkaniach 

zespołów powierniczych, omówiliśmy udział przewodniczego RP w zgromadzeniu regionu Europa oraz 

o połączeniu zlotu radości Regionu Galicja i 40-lecia biuletynu „Zdrój”. 

Wysłuchaliśmy sprawozdania z warsztatów Rzeczników regionów i Inrergrup, dyskutowaliśmy nad 

ponownym pytaniem dotyczącym wydania pozycji „jeden Wielki Namiot”. Wysłuchaliśmy sprawozdań 

przewodniczących zespołów powierniczych, które pracują nad wnioskami i pytaniami skierowanymi do 

zespołów powierniczych.  

Spotkaliśmy się z dyr. GSO ASU/CANADA Bob’em W. w temacie kolportażu, drukowania literatury 

rosyjskojęzycznej przez nasza Wspólnotę – poruszono tematy; licencji, pozycji literatury, magazynowania 

i naszej gotowości.   
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TERMINY KOLEJNYCH SPOTKAŃ W RAMACH DZIAŁANIA IK 

Rada IK - 27.11.br., godz. 18:30, ul. Warszawska 6; 

IK -7.12.br., godz. 15:00, ul. Mikołowska 32; 

Zespół Kolportażu i Literatury-21.11.br., godz. 18:30, ul. Mikołowska 32; 

Zespół ds. ZK i AŚ -13.11.br., godz. 18:30, ul. Warszawska 6; 

Zespół Informacji Publicznej - 27.11.br., godz. 17:00,ul. Warszawska 6. 

 

Ad.4) ODCZYTANIE ROBOCZEJ WERSJI RAPORTU 

Spotkanie zakończono odmówieniem „Modlitwy o Pogodę Ducha”. 

 

Sprawozdanie sporządził: Rafał 


